

Resolution No. (11) of 2024  
of the Board of Management of  
the Federal Authority for Nuclear Regulation

قرار مجلس إدارة الهيئة الاتحادية للرقابة النووية  
رقم (11) لسنة 2024

Approving the issuance of the Regulation on the  
Physical Protection of Nuclear Material and Nuclear  
Facilities and on Cyber Security  
(FANR-REG-08, Version 2)

بالموافقة على إصدار لائحة الحماية المادية للمواد  
النووية و المرافق النووية و الأمن السيبراني  
(لائحة الهيئة 8، الاصدار 2)

The Board of Management of the Federal Authority for  
Nuclear Regulation ("FANR"):

مجلس إدارة "الهيئة الاتحادية للرقابة النووية"  
("الهيئة"):

Having considered:

بعد الاطلاع على:

- Federal Law by Decree No. (6) of 2009 Concerning the Peaceful Uses of Nuclear Energy (the "Law");
- Cabinet Resolution No. (47m/1g) of 2024 on Renewal of Formation of the Board of Management of the Federal Authority for Nuclear Regulation;
- Cabinet Resolution No. (40) of 2024 Concerning the Governance of Boards of Directors in the Federal Government;
- FANR's Board of Management Resolution No. (15) of 2021 on Amendment No. 4 of the By-Laws Regulating the Meetings of the Board of Management of the Federal Authority for Nuclear Regulation;
- Provisions of Article 11 (4) and Article 38 (1) of the Law envisaging the authority of FANR's Board of Management to issue, inter alia, regulations required for FANR's work;
- FANR's Board of Management Resolution No. (4) of 2016 Concerning Issuance of "Regulation for Physical Protection of Nuclear Material and Nuclear Facilities" (FANR-REG-08); and

- المرسوم بقانون اتحادي رقم (6) لسنة 2009 في شأن الاستعمالات السلمية للطاقة النووية ("القانون");
- قرار مجلس الوزراء رقم (47م/1و) لسنة 2024 بتجديد تشكيل مجلس إدارة الهيئة الاتحادية للرقابة النووية؛
- قرار مجلس الوزراء رقم (40) لسنة 2024 بشأن حوكمة مجالس الإدارة في الحكومة الاتحادية؛
- قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (15) لسنة 2021 بالتعديل رقم 4 لللائحة الداخلية المنظمة لاجتماعات مجلس إدارة الهيئة الاتحادية للرقابة النووية؛
- أحكام المادة 11 (4) والمادة 38 (1) من القانون التي نصت على صلاحية مجلس إدارة الهيئة الاتحادية للرقابة النووية ومن بينها إصدار اللوائح اللازمة لعمل الهيئة؛
- قرار مجلس إدارة الهيئة رقم (4) لسنة 2016 بإصدار لائحة الحماية المادية للمواد النووية و المرافق النووية (لائحة 8)؛

Based on FANR's Board of Management approval during its meeting No. (3) of 2024 held on 15 May 2024,

وبناءً على موافقة مجلس إدارة الهيئة خلال اجتماعه رقم (3) لسنة 2024 في 15 مايو 2024،

Has decided the following:

قرّر ما يلي:

**Article 1**

**المادة 1**

To issue the revised Regulation on the Physical Protection of Nuclear Material and Nuclear Facilities and on Cyber Security (FANR-REG-08, Version 2) as provided in Annex 1 to this Resolution.

الموافقة على إصدار لائحة الحماية المادية للمواد النووية والمرافق النووية والأمن السيبراني المعدلة (اللائحة 8، الإصدار 2) حسبما هو وارد بالملحق لهذا القرار.

**Article 2**

**المادة 2**

This Resolution shall come into force as of the date of its issuance and shall be published in the Official Gazette.

يدخل هذا القرار حيز التنفيذ اعتباراً من تاريخ إصداره وينشر في الجريدة الرسمية.

**Abdulla Nasser Al Suwaidi**  
Chairman



**عبد الله ناصر السويدي**  
رئيس مجلس الإدارة

Issued in Abu Dhabi

Date: 7 Dhu Al Qadah 1445 AH

Corresponding to: 15 May 2024

صدر في أبوظبي  
بتاريخ: 7 ذو القعدة 1445 هـ  
الموافق: 15 مايو 2024

